
  سمیرامیس محمدی 
سپید: سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس با حضور 
در همایش سلامت و پزشکی که به مناسبت روز 
پزشک و برای تقدیر از پزشکان ورزشی برگزار 

شده بود شرکت کرد.
مراسم همایش سلامت و پزشکی که با هدف تقدیر 
از پزشکان لیگ برتری برگزار شد، روز پنجشنبه 
ایوانکوویچ  برانکو  ازجمله  ویژه ای  میهمانان 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس داشت که در 
این مراسم حاضر شد و مورد استقبال حاضرین و 
پزشکان شرکت کننده در این مراسم قرار گرفت. 
در این مراسم برانکو ایوانکوویچ سرمربی تیم 
فوتبال پرسپولیس، محمود خوردبین سرپرست 
تیم فوتبال پرسپولیس،علیرضا حقیقت پزشک تیم 
فوتبال پرسپولیس، امین نوروزی معاون پزشکی 
باشگاه استقلال، کاوه ستوده پزشک تیم فوتبال 
استقلال، حبیب الله شیرازی رئیس هیأت فوتبال 
استان تهران، مسعود قربانی پزشک تیم نفت تهران، 
وجیه الله چشمه سری پزشک تیم سایپا و برخی 
دیگر از پزشکان تیم های ورزشی در رشته های 

مختلف حضور داشتند که در این مراسم از این 
پزشکان ورزشی تقدیر به عمل آمد. 

در حالی که قرار بود مراسم در ساعت 16 آغاز 
شود اما به دلیل برنامه های برانکو و حضور او 
در تمرین تیم پرسپولیس این مراسم 30 دقیقه 

زودتر آغاز شد.
برانکو ایوانکوویچ سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس 
در همایش سلامت و پزشکی گفت: »هیچ کاری 
بشردوستانه تر از کار پزشک نیست و همه ما 

باید قدردان پزشکان باشیم.«
او ادامه داد:» فکر نمی کنم نیازی باشد که بخواهم در 
خصوص خدمات پزشکان با توجه به سوگندنامه 
بقراط صحبتی داشته باشم چرا که اهمیت پزشکان 
و ارزش کار آنها کاملًا مشخص است و نیازی 
به توضیح من نیست. به خصوص اینکه وقتی 
که بخواهم درباره ماجرای همکاری خودم و 
همکارانم با پزشکان در زمینه ورزش و  خصوصاً 
فوتبال را مطرح کنم. باید بگویم نقش پزشکان 
بسیار مهم است و می توانم به جرأت بگویم که 
همان اندازه که مربیان در ورزش اهمیت دارند 

پزشکان هم مهم هستند و خوشحالم از اینکه 
در کشوری مثل ایران که سابقه بسیار خوبی در 
زمینه پزشکی دارد این اندازه به نقش پزشکان 

در ورزش اهمیت داده می شود. «
کرد:»من  اظهار  خود  سخنرانی  ادامه  در  او 
سال هاست که در ایران هستم و باید به عنوان 
یک مربی از همه سازمان ها و ارگان هایی که به 
امر اهمیت پزشکان در ورزش واقف هستند و 
به آن احترام می گذارند تشکر کنم. همچنین باید 
از سازمان هایی که همواره از پزشکان قدردانی 

می کنند ممنون باشم. «
سرمربی پرسپولیس که مورد تشویق شدید حضار 
در این مراسم قرار گرفته بود تصریح کرد: »به هر 
حال طبیعی است که در کنار دانش ورزشی نیاز 
به دانش پزشکی هم باشد. من  معتقدم که نقش 
پزشکان در همه رشته های ورزشی به خصوص 
فوتبال که درگیری های فیزیکی زیادی دارد بسیار 
مهم است چرا که باید در ورزشی مثل فوتبال 
که مصدومیت در آن زیاد است نقش پزشکان 
همیشه مهم شمرده شود. همه ما می دانیم که 

در ورزش حرفه ای فشار تمرینات و مسابقات 
بسیار بالاست و همین موضوع باعث می شود 
تا مصدومیت های زیادی گریبان ورزشکاران را 
بگیرد و در این مواقع است که نقش پزشک 
خیلی خوب به چشم می آید. از طرف دیگر 
پزشکان در پیشگیری از مشکلات و بیماری ها 
اهمیت زیادی دارند و این موضوعی است که 

همه ما به آن آگاه هستیم. «
برانکو با اشاره به مشکلاتی که سال قبل برای 
دو فوتبالیست به وجود آمد، خاطرنشان کرد: 
»همانطور که همه می دانید متأسفانه سال گذشته 
ما دو فوتبالیست جوان را از دست دادیم با این 
همه من و همه همکارانم کاملًا به اهمیت نقش 
پزشکان واقف هستیم و امیدوارم شرایط کار 
برای آنها در ورزش و به خصوص فوتبال تا 

جایی که امکان دارد بهتر شود. 
در پایان صحبت هایم باید بگویم از همه پزشکان 
جامعه ایران تشکر می کنم که زحمات زیادی 
کاری  هیچ  که  می گویم  را  این  و  می کشند 

بشردوستانه تر از کار پزشک وجود ندارد.«

سپید: هافبک طراح بارسلونا به خاطر 
بیماری دختر چند ماهه خود با تاخیر به 
اردوی تیم ملی کرواسی ملحق می شود. 
ایوان راکیتیچ، هافبک توانمند بارسلونا به 
دلیل مشکلات خانوادگی به فدراسیون 
فوتبال کرواسی خبر داد که با تاخیر به 
اردوی تیم ملی کرواسی ملحق خواهد 
شد. این ستاره آبی اناری ها دلیل این تاخیر 
را بیماری دختر کوچکش که چند ماه 
بیشتر از تولدش نمی گذرد، عنوان کرد.

آغاز جشنواره 
ونیز با یک مستند 

ازکیارستمی
سپید: هفتادوسومین جشنواره فیلم ونیز 
با نمایش فیلم» 76 دقیقه و 15 ثانیه با 
بزرگداشت  برای  کیارستمی«،  عباس 
این فیلمساز جهانی آغاز به کار کرد. 
بزرگ  تالار  شهریورماه،  دهم  شامگاه 
دارسنا ونیز در ایتالیا، میزبان فیلم سازان، 
منتقدان، ستاره های سینما و مدیران دیگر 
جشنواره ها از سراسر جهان بود که گردهم 
آمده بودند تا در نمایش ویژه افتتاحیه 
یاد عباس کیارستمی  با  این جشنواره 

شرکت کنند.
این مراسم با اکران دو فیلم کوتاه نمایش 
داده نشده، از عباس کیارستمی همراه بود. 
»مرا به خانه ببر« فیلم سیاه و سفید 16 
دقیقه ای و یک بخش از فیلم »24 فریم« 
که کیارستمی مراحل پایانی آن را در طول 
دوره ی درمان در بیمارستان و منزلش 
به پایان رسانده بود، دو اثری بودند که 
نمایش آن ها با استقبال و ابراز احساسات 
تماشاگران همراه شد. پیش از نمایش فیلم 
76 دقیقه و 15 ثانیه با عباس کیارستمی، 
آلبرتو باربرا رییس فستیوال ونیز ازعباس 
کیارستمی یاد کرد و ازتفاوت او با دیگر 
فیلمسازان به لحاظ نوع فیلم سازی  و تنوع 
کاری و چرایی برگزاری بزرگداشتی در 
این سطح، سخن گفت. سپس احمد 
کیارستمی فرزند عباس کیارستمی  با 
دعوت از سیف الله صمدیان، کارگردان 
فیلم 76 دقیقه و 15 ثانیه با عباس کیارستمی، 
برای سخنرانی به خاطرات حضورش در 
سال 2005 مراکش سر کلاس فیلمسازی 
عباس کیارستمی و مارتین اسکورسیزی 
برای دانشجویان مراکشی و آمریکایی 
اشاره و از رابطه خاص این دو فیلمساز 
بزرگ سینمای جهان یاد کرد. دبورا یانگ 
منتقد و نویسنده سرشناس نشریه ورایتی 
که سال ها دبیر جشنواره تائورمینا در ایتالیا 
بوده است، هم درباره  این فیلم با اشاره به 
اینکه گزارشی برای آن خواهد نوشت، 
گفت: »اصلا فکر نمی کردم فیلمی درباره   
کیارستمی ببینم که همه حساسیت ها و 
ویژگی های فیلمسازی کیارستمی در آن 
رعایت شده باشد.« فیلم » 76 دقیقه و 15 
ثانیه با عباس کیارستمی « رسرژ توبیانو، 
رییس سینما تک پاریس که به تازگی استعفا 
داده و تی یری فرمو -رییس جشنواره کن 
و مدیر بنیاد لومیرها  هم در سالن حضور 
داشتند. تی یری فرمو، گفت: »این یک 
مستند واقعی است و لحظات نابی از 
عوالم بسیار خاص و کارهای متنوع هنری 

کیارستمی را در خود دارد.«

بیماری دختر 
راکیتیچ باعث 

تاخیر او درتیم ملی 
شد 

خبـر
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قدردانی از پزشکان ورزشی در 
همایش پزشکی و سلامت   

 برانکو:پزشکان
 در ورزش به اندازه 
مربیان اهمیت دارند

گل محمدی هنوز در 
بیمارستان بستری است

فارس: مدیر رسانه ای تیم فوتبال ذوب آهن اعلام کرد: »یحیی 
گل محمدی هنوز در بیمارستان بستری است.«

احسان بعیدی در مورد آخرین وضعیت یحیی گل محمدی 
گفت: »سرمربی تیم ذوب آهن هنوز در بیمارستان بستری است 

و پزشکان مشغول مداوای او هستند.« او ادامه داد: »درغیاب 
گل محمدی تمرینات تیم ذوب آهن همچنان ادامه دارد و امروز 
و فردا در ورزشگاه ملت اصفهان تمرین داریم و روز شنبه هم 
راهی تهران می شویم تا یکشنبه یک دیدار دوستانه با تیم نفت 
برگزار کنیم.« امروز برخی از رسانه ها خبر از ترخیص یحیی 
گل محمدی از بیمارستان داده بودند. در حالی که اینگونه نیست 
و حتی علیرضا منصوریان سرمربی استقلال نیز برای عیادتش 
به بیمارستان رفته بود. گل محمدی هیچ تمایلی ندارد که نام 

بیمارستانی که در آن بستری است منتشر شود..

چهار چهار دو

سپید: نیلوفر خرم نیک بازیگر سریال »معمای شاه« روز چهارشنبه 
دهم شهریور ماه درگذشت. او در سریال معمای شاه نقش لیلی 
امیر ارجمند را بازی می  کرد. علی لدنی تهیه کننده سریال »معمای 
شاه« به کارگردانی محمدرضا ورزی با تایید درگذشت نیلوفر 
خرم نیک بازیگر این سریال گفت: »روز چهارشنبه دهم شهریور 
ماه نیلوفر خرم نیک برای انجام یک جراحی به بیمارستان می رود 
که متاسفانه در هنگام جراحی فوت می کند.« این تهیه کننده ادامه 
داد: »در حال حاضر اطلاعات دقیقی درباره چگونگی این اتفاق 
نداریم.« لدنی همچنین یادآور شد که تمام سکانس  های مربوط 
به زنده  یاد نیلوفر خرم  نیک ضبط شده است، ولی هنوز زمان 
پخش آنها فرا نرسیده است. سرپرست روابط عمومی معاونت 
درمان وزارت بهداشت و درمان با بیان اینکه هیچ عمل جراحی 
روی »نیلوفر خرم نیک« انجام نشده است؛ علت فوت او را 
ایست قلبی و شدت آسیب های مغزی ناشی از وضعیت تنفسی، 

قبل از ورود به اورژانس اعلام کرد. آرزو دهقانی با توضیح 
درباره اخبار منتشر شده در حین جراحی،به فارس گفت: »پس 
از بررسی های کارشناسی اولیه به عمل آمده مشخص شد بیمار 
درعصر روز نهم شهریور با سطح هوشیاری 3 از 15 و کبودی 
شدید و تنفس های منقطع به اورژانس یکی از بیمارستان های 
خصوصی تهران منتقل شده و توسط متخصص، عملیات احیای 
قلبی و ریوی روی او انجام می شود و به دلیل وخامت حال 
عمومی به بخش مراقبت های ویژه بیمارستان منتقل می شود.« او 
افزود:»بیمار در بخش مراقبت های ویژه نیز دو بار دچار ایست 
قلبی تنفسی شده که در هر دو بار عملیات احیای قلبی تنفسی 
با موفقیت انجام شده است، اما در سحرگاه روز بعد به دنبال 
سومین ایست قلبی  ریوی و شدت آسیب های مغزی ناشی از 
وضعیت تنفسی قبل از ورود به اورژانس، متأسفانه علی رغم 
تلاش های پزشکان و متخصصان، بیمار فوت می کند.« به گفته 

او، هیچ عمل جراحی روی بیمار انجام نشده و تمامی اقدامات 
درمانی توسط متخصصین در اسرع وقت انجام شده است. در 
حال حاضر نیز جسد متوفی جهت اتوپسی و تعیین دقیق علت 

فوت به پزشکی قانونی منتقل شده است.

معمای نیلوفرخرم نیک بازيگر سريال »معمای شاه«  
جعبه جادو

الهام چرخنده به علت عارضه قلبی و ریوی شب گذشته راهی بیمارستان شد. اودرحال 
حاضر در سی سی یو تحت معالجه است.

 خبرگزاری دانشجو 

الهام حمیدی در ضبط سریال » روزهای بی قراری« در لوکیشنی در بیمارستان در 
نقش یک بیمار بازی دارد. 

 شبکه خبری فرهنگ و هنر 

تابلوهای عاطفه ثمری در سفارت ویتنام به فروش می رسد. او به دلیل بیماری خاص 
امکان استفاده از دست های خود را ندارد و با دهان نقاشی می کشد.

  اینستاگرام تهمینه میلانی 

حسن تفتیان دونده دوی 100 متر المپیکی کشورمان تندیس صلح و دوستی هلال 
احمر را دریافت کرد.

 برنا 

صبح روز جمعه 1۲ شهریور ماه بارش باران، رعد و برق شدید و طوفان تقریبا تمامی 
شهرهای مازندران را محاصره کرد. این طوفان موجب خسارت های زیاد مالی و 

مصدومیت شهروندان این شهرها شد.  
 ایسنا 

حمید یزدان پناه، شاعر و مترجم بعدازظهر روز پنجشنبه 11 شهریور درگذشت.  
اوزمانی که در حال استراحت در منزل بود، دچار سکته مغزی شد و از دنیا رفت.

  ایسنا

در حاشیه همایش سلامت و پزشکی برانکو پیگیر سلامت بازیکن استقلال 
برانکو در این مراسم بارها با محمود خوردبین 
بر سر لباس هایی که پوشیده بود شوخی 
می کرد و حتی گفت که فرزندان سرپرست 
تیم پرسپولیس باید به خودشان افتخار کنند که 
چنین پدر خوش تیپی دارند! برانکو، خوردبین 
و اصغر نیک سیرت مترجم برانکو در اتاق 
میهمانان ویژه مستقر بودند تا برنامه آغاز شود 
که نوروزی و ستوده هم به جمع آنها اضافه 
شدند و مورد استقبال گرم برانکو قرار گرفتند. 
او از پزشکان استقلال درباره زمین تمرین این 
تیم و همچنین بازی های تدارکاتی استقلال 
سؤالاتی پرسید که پزشکان استقلال به او 

توضیحاتی دادند و همچنین به برانکو گفتند 
که اگر پرسپولیس در زمین شهید کاظمی 
تمریناتش را انجام دهد برای استقلالی ها 
بهتر خواهد بود  چرا که دیگر نیاز ندارند 
امکانات سخت افزاری را هر روز از زمینی به 
زمین دیگر ببرند. همچنین برانکواز پزشکان 
استقلال از آخرین وضعیت روزبه  چشمی 
بازیکن مصدوم آبی پوشان سؤالاتی پرسید 
و برای او آرزوی سلامتی کرد.  از نکات 
جالب توجه؛ اطلاعات بالای پزشکی برانکو 
بود چرا که دقایقی با پزشکان استقلال در 
خصوص  جزئیات مصدومیت های شایع در 

بین فوتبالیست ها صحبت کرد. نوروزی نیز 
در ادامه همچنین برای سرمربی پرسپولیس از 
اقداماتی که برای ورزشکاران ایرانی در المپیک 
2016 ریو انجام شده بود صحبت هایی کرد. 
در زمان برگزاری مراسم کلیپی از مراسمی 
که برانکو برای افطاری دادن ترتیب داده 
بود پخش شد که مورد استقبال حضار قرار 
گرفت. مجری مراسم با تقدیر از برانکو که 
در این همایش شرکت کرده بود عنوان کرد 
که او سفیر سلامت این مراسم است.  در 
ادامه از پزشکان تیم های ورزشی در رشته های 
مختلف با اهدای تقدیرنامه و هدیه ای تقدیر 

شد که البته نکته جالب توجه و عجیب این 
بود که تقدیرنامه ها جابه جا شده بود و هر 
پزشکی تقدیرنامه فرد دیگری را دریافت کرد! 
همچنین کلیپی از سوگندنامه پزشکی توسط 
تعدادی از پزشکان جوان در این مراسم پخش 
شد. در ادامه این همایش از طرف باشگاه 
پرسپولیس لوح تقدیری به دکتر سیف که 
از همکاران فدراسیون فوتبال است اهدا شد 
و از زحمات او تقدیر کردند. پس از اینکه 
برانکو 45 دقیقه در این مراسم شرکت کرد 
با عذرخواهی از حضار به دلیل اینکه باید 
در تمرین پرسپولیس شرکت کند این مراسم 

را ترک کرد.


